

**培基小學**  
**STEWARDS POOI KEI PRIMARY SCHOOL**  
**二零二四至二零二五年度小一自行分配學位**  
**派位結果公佈**  
**Primary One Admission 2024-2025**  
**Release of Discretionary Places Admission Results**

茲經教育局學位分配組核實，以下小一入學申請表編號之申請人已獲派本校二零二四至二零二五年度小學一年級學位，其家長/監護人必須於指定時間內到本校辦理入學註冊手續(家長無須帶同子女到本校辦理入學註冊手續)，**逾期者將視作自動放棄學位論。**

The School Places Allocation Section of the Education Bureau has verified that the following POA Application numbers have been allocated a Primary One school place at our school for the 2024/2025 academic year. Parents must come to register their child during school office hours on the assigned dates, **otherwise, the applicant will be deemed to have given up the school place.** (Parents/guardians are not required to bring along the applicant for registration.)

已獲派本校二零二四至二零二五年度小學一年級學位的小一入學申請編號如下：

The applicants of the following POA application numbers have been allocated a Primary One place at our School in the 2024/2025 academic year:

1	8	0	2	3	4	5	2
1	8	0	2	5	1	8	8
1	8	0	2	7	0	3	2
1	8	0	3	1	8	2	0
1	8	0	4	7	0	5	0
1	8	0	5	1	2	1	9
1	8	0	6	2	2	2	9
1	8	0	6	5	2	5	2
1	8	0	6	6	0	8	9
1	8	0	6	7	8	9	1
1	8	0	7	3	7	8	6
1	8	0	7	5	3	7	1
1	8	0	7	9	5	5	5
1	8	0	8	1	5	0	9
1	8	0	8	5	9	0	3
1	8	1	0	1	5	6	9
9	8	0	6	4	3	6	3
9	8	0	6	5	5	2	1
9	8	0	6	5	6	1	0
9	8	0	6	8	2	2	9
9	8	6	8	6	5	9	3
9	8	9	9	8	9	2	7
9	8	1	2	8	3	4	5
1	8	1	0	1	9	5	0
9	8	8	6	6	0	4	4
1	8	0	0	9	2	6	3
9	8	5	6	0	5	7	3
1	8	1	0	5	5	3	0
9	8	7	5	5	6	7	6
9	8	0	3	9	1	5	6
9	8	8	6	6	6	9	9
1	8	1	0	1	6	5	8
9	8	5	1	4	0	5	9
9	9	1	5	0	2	8	0
9	8	7	5	6	6	9	9
1	8	1	2	0	0	1	6
9	8	2	8	6	7	9	0
1	8	0	5	4	5	5	2
1	8	1	2	0	1	6	4
1	8	0	8	0	8	5	5
9	8	1	2	8	0	9	4
9	8	1	2	8	1	3	2
9	8	1	2	8	5	5	8
9	8	1	2	8	7	7	9
9	8	1	2	8	8	9	2
9	8	2	4	9	5	4	1
9	8	5	5	1	4	0	0
9	8	8	5	4	8	7	9
9	8	8	6	0	1	9	4
9	8	8	6	9	0	4	3
9	8	9	9	4	7	9	4
9	8	9	9	8	0	7	2
9	8	9	9	9	1	3	3
9	9	1	7	4	9	7	9
9	9	1	8	0	9	9	5
9	9	3	7	6	0	5	9
9	9	3	7	7	1	8	7
9	8	1	2	8	1	6	7
9	8	2	4	4	5	2	3
9	8	9	9	6	7	0	3
1	8	0	5	9	8	6	4

## 小一入學註冊須知

### Notes for Primary One Registration

註冊日期: Registration Date:	2023年11月22日(星期三) 2023年11月23日(星期四)	22 <sup>nd</sup> November 2023 ( Wednesday ) 23 <sup>rd</sup> November 2023 ( Thursday )
註冊時間: Registration Time:	9:00 a.m.-12:00 noon 2:00 p.m.- 4:00 p.m.	
註冊地點: Registration Venue:	本校地下 G06 室 Room G06 (Ground Floor)	
所需文件: Documents to be Submitted:	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 小一入學的紙本申請表(家長副本)或「小一入學電子平台」的電子申請紀錄；</li><li>2. 子女的香港出生證明書的正本和影印本；</li><li>3. 一個(7吋x10吋)貼有\$7.90本地郵票及封面寫有學生姓名和回郵地址的公文袋。</li></ol> <ol style="list-style-type: none"><li>1. The parent's copy of the paper Application Form for POA or the electronic application record in the ePOA;</li><li>2. Applicant's birth certificate, original and photocopy.</li><li>3. A self-addressed (7 inch x 10 inch) stamped envelope (local \$7.9) with the name of the applicant.</li></ol>	

若獲取錄的學生未能在指定註冊限期內辦理註冊手續，會視作自動放棄學位論，其學位將在以下指定的候選名單中依先後次序填補。

If successful applicants fail to register with the school within the specified registration period, it will lead to forfeiture of the school places offered to them. The school places will then be filled up in the order of the following designated candidates on the waiting list.

### 小一自行分配學位候選名單(小一入學申請編號)

#### Primary 1 Discretionary Places Candidate Waiting List ( POA application numbers)

序 Order	小一入學申請編號 POA application numbers	序 Order	小一入學申請編號 POA application numbers
1	18054820	6	18034373
2	18103634	7	18034454
3	98560620	8	18053246
4	99375524	9	99341271
5	18077323	10	18081339

## 候選生注意事項：

### Notes to candidates on waiting list:

若於 2023 年 11 月 23 日(星期四)註冊限期後本校仍有學位空缺，本校會在當日下午四時至五時，依上列教育局安排的候選名單次序致電各候選申請人。如於當日下午五時後候選申請人仍未收到本校電話通知，即表示落選，家長無須致電學校查詢。

If there are still school place vacancies after the deadline of registration on 23<sup>rd</sup> November 2023 (Thursday), the school will contact the candidates on the waiting list by phone between 4 p.m. to 5 p.m. in accordance with the priority order. Applicants who do not receive a phone call by 5 p.m. may consider his / her application unsuccessful. Parents are not required to call the school for enquiries.

如果你的子女未能在現階段獲得一個自行分配學位，教育局將會在 2024 年 1 月中旬以書面通知你前往指定的統一派位中心，辦理統一派位選擇學校手續。已登記成為「小一入學電子平台」(epoa.edb.gov.hk)用戶及以「智方便+」綁定帳戶的家長，亦可選擇以電子方式遞交選校表格，詳情將於稍後公布。每名兒童將由教育局盡量依據家長選擇的意願統一派位。

If your child has not been offered a Primary 1 discretionary place at the present stage, you will be informed by the Education Bureau in mid-January 2024 in writing to go to a designated Central Allocation Centre to make your choices of schools for Central Allocation. If you have registered as ePOA users and bind your account to “iAM Smart+”, you may also choose to submit the Choice Form through electronic means. Further details will be announced in due course. Each child will be allocated a Primary 1 place according to parental choice as far as possible.